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Betreft: Actualiteit horrornacht dankzij vuurwerk


Rotterdam, 1 januari 2020 


Geachte voorzitter,


De oogarts Tjeerd de Faber noemde, in het Algemeen Dagblad, de afgelopen jaarwisseling in 
Rotterdam met recht een “Horrornacht” . Eenentwintig keer ernstige oogbeschadiging door 1

vuurwerk waaronder totale blindheid. Het jongste slachtoffer is 14 jaar. En ook dit jaar blijkt weer: 
legaal siervuurwerk is de grootste boosdoener. Daarnaast gaat het in de helft van alle gevallen niet 
om mensen die zelf het vuurwerk afsteken, maar om mensen die staan te kijken naar vuurwerk. In 
één nacht zijn dus zeker tien mensen voor het leven verminkt omdat ze net op verkeerde moment 
naar buiten liepen. 


Verder was de avond weer extreem voor onze hulpverleners. Politieagenten en brandweerlieden 
werden belaagd met vuurwerk. De brandweer moest 709 keer uitrijden voor branden. Vorig jaar 
zei de coordinator van de veiligheidsregio regio al dat er in het belang van zijn mensen en de 
maatschappij gestopt moest worden met vuurwerk. De impact is dit jaar niet minder dan vorig 
jaar. 


En ook de milieu- en gezondheidsschade was enorm. Op plekken werd tot wel 45 keer meer 
fijnstof gemeten dan op een normale dag in Rotterdam. En dat terwijl we weten dat fijnstof 
blijvende schade kan opleveren bij jonge en ongeboren kinderen. Daarnaast liggen ook op 1 
januari bijna alle straten van onze stad weer vol met vuurwerktroep. Plastic, karton en andere 
verpakkingen worden een smerige drap die de komen weken nog terug te vinden zal zijn. 


GroenLinks Rotterdam is van mening dat de maat al lang en breed vol is als het gaat om 
vuurwerk. Wij zijn dan ook trots dat onze landelijke fractie samen met de Partij voor de Dieren met 
een initiatiefwet komt om de verkoop van vuurwerk aan consumenten te verbieden. Maar op deze 
wet kunnen we niet wachten. In 2019 veranderde Rotterdam het principe in haar APV dat heel de 
stad vuurwerkvrij is behalve op de plekken die aangewezen worden als vuurwerkzones. Helaas 
bleek in de uitwerking dat toch weer een heel groot deel van de stad werd aangewezen als plek 
waar vuurwerk afsteken is toegestaan. 


Daarom wil GroenLinks Rotterdam nu actie. In 2020 moet Rotterdam echt vuurwerkvrij worden. 
Daarom verzoek ik u dit agendapunt toe te voegen aan de actualiteitenraad van 16 januari 2020. 


Met vriendelijke groet,




Stephan Leewis

 https://www.ad.nl/rotterdam/horrornacht-in-oogziekenhuis-rotterdam-21-beschadigde-1

ogen~a61053f5/


